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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:731 Nyinplantering av det främmande trädslaget contortatall

På 1970-talet började skogsnäringen att i stor skala föra in den 
nordamerikanska, snabbväxande contortatallen i Sverige. Nu börjar träden 
avverkas i stor skala, och flera skogsbolag har aviserat att de avser att 
återplantera med mer contortatall, vilket både Sveriges Radio och DN nyligen 
rapporterat om.

Enligt Artdatabanken finns det en ”mycket hög risk” för att contortatallen blir 
invasiv, och de ekologiska konsekvenserna på lång sikt är okända. Både bärris 
och marklavar påverkas negativt av contortatallen. Det senare har stor påverkan 
på rennäringen, då marklaven utgör renarnas vinterbete.

Sammantaget är problemen och riskerna med contortatallen stora, och 
Miljöpartiet anser att  avsiktlig spridning av contortatallen bör förbjudas och att 
befintliga planteringar av arten bör avvecklas.

Mot bakgrund av vad som anförs ovan är min fråga till statsrådet Romina 
Pourmokhtari följande:

 

Vilka åtgärder i närtid kommer statsrådet att vidta i denna fråga?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-29
Besvaras senast
2025-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


